
Moció	presentada	al	Ple	de	l’Ajuntament	de	Girona	del	8‐9‐2014´	

Moció per a l’execució del Pla d’Ascensors 

 

El govern de la ciutat va anunciar el maig de 2012 que es duria a terme un Pla 

d’Ascensors que, segons el regidor d’urbanisme, beneficiaria 1.270 pisos. 

L’estudi realitzat per l’equip de govern identificà 127 escales de veïns on caldria 

instal·lar un ascensor per millorar l’accessibilitat als habitatges, així com 

catorze sectors de la ciutat susceptibles d’aplicar el Pla. 

 

El dia del mateix anunci, el govern assegurà que s’havia de formalitzar un 

conveni amb la Generalitat per cobrir un 60% del cost de les actuacions i que, 

en paral·lel, s’iniciarien converses amb entitats financeres “per assolir crèdits 

llargs i tous per als propietaris que permetin tirar endavant l’obra”. 

 

Avui, més de dos anys ençà de l’anunci, no sabem res del Pla d’Ascensors, ni 

de la seva projecció ni de la seva possible execució. 

 

En aquest sentit, proposem al Plenari el següent acord: 

 

- Que es dugui a terme el més aviat possible l’execució del Pla d’Ascensors 

anunciat per l’equip de govern. 

 

 

 

 

 

Pia Bosch i Codolà 

Portaveu del Grup Municipal Socialista 

 

Girona, a 4 de setembre de 2014 

 

 

 


